
Protokół Nr XII

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu  29 października 2024 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 19 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do 

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Barbara Zamożniewcz, Pan  Kryspin Bednarczyk.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Pan Łukasz Macias –  Radca prawny.

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, zaproszeni goście.

Ad. 1    

Pan Tomasz Klimek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie  dokonał otwarcia sesji, 

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

  Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 16 październik 2024 roku.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2024 – 2038 – 
projekt nr 78/24,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2024 rok – projekt nr 79/24,

c)  zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego od osób 
fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i ustalenia wysokości wynagrodzenia za 
inkaso – projekt 80/24,

d) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa 
oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso – projekt nr 81/24. 

5. Zamknięcie sesji.

Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.
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W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Klimek  poddał  pod 

głosowanie porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 19 radnych).   

 Ad. 3

Radni  nie  wnieśli  uwag  do  protokołu  z  sesji  z  dnia 16  października  2024  r. i   przyjęli  go 

jednomyślnie (obecnych było 18 radnych). 

Ad. 4  a 

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  odczytała  projekt  uchwały 

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2024 – 2038 

– projekt nr 78/24.

Następnie poinformowała,  iż  w objaśnieniach do wieloletniej  prognozy finansowej znajduje się 

zadanie, które widnieje w wykazie przedsięwzięć pod nazwą ,,Przebudowa ulicy Parkowej wraz 

z  zagospodarowaniem zalewu nad Czarną w Staszowie”.  W dokumentacji  na rok 2024 została 

wpisana kwota sześć tysięcy złotych, jednak powinna tam widnieć kwota osiem tysięcy złotych. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę nr XII/78/2024

(w załączeniu do protokołu).

      Ad. 4 b

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

Miasta i Gminy Staszów na 2024 rok – projekt nr 79/24.

Nie podjęto dyskusji.

|Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę nr XII/79/2024

(w załączeniu do protokołu).

  Ad. 4 c

Pani  Magdalena  Sierant  –  Zastępca  Kierownika  Wydziału  Finansowego  odczytała  projekt 

uchwały  w sprawie   zarządzenia  poboru  podatku  od  nieruchomości,  podatku  rolnego,  podatku 

leśnego  od  osób  fizycznych  w  drodze  inkasa,  wyznaczenia  inkasentów  i  ustalenia  wysokości 

wynagrodzenia za inkaso – projekt 80/24.

Radna Ewa Rzepecka zapytała, kto ustala wysokość prowizji dla inkasentów.
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Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział, że decyduje o tym Rada Miejska. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę nr XII/80/2024

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani  Magdalena  Sierant  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  zarządzenia  poboru  opłaty  za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa  oraz  wyznaczenia  inkasentów

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso – projekt nr 81/24. 

Radna Małgorzata Kazimierska zwróciła się z prośbą o rozważenie przyznania wyższej kwoty 

wynagrodzenia za inkaso. 

Burmistrz  Leszek  Kopeć wyjaśnił,  iż  jeśli  chodzi  o  inkaso  związane  z  opłatami  za  odpady, 

poinformował, że obecne stawki wynagrodzenia są niższe niż te, które dotyczą inkasa od podatków 

od  nieruchomości,  ponieważ  opłaty  za  odpady  są  niższe.  Jednakże,  w związku  z  planowanym 

podniesieniem  stawek  podatków  w  przyszłym  roku,  również  wynagrodzenie  za  inkaso  będzie 

musiało zostać dostosowane do wyższych stawek.

Radny Jacek Maruszewski  wtrącił, że choć wniosek radnej Kazimierskiej może być słuszny, to 

nie  jest  pewien,  czy  ma  on  aż  tak  duże  znaczenie  dla  inkasentów.  Radny  zauważył,  że  

w rzeczywistości coraz mniej osób dokonuje opłat podatkowych bezpośrednio u inkasentów, czyli 

u sołtysów. Dotyczy to zarówno podatków od nieruchomości, jak i opłat za odpady. W związku 

z tym wyraził wątpliwość, czy dyskusja nad tym wnioskiem jest zasadna. 

Burmistrz Leszek Kopeć  ponownie zabrał  głos,  przypominając,  że prawdopodobnie konieczne 

będzie podniesienie podatków, ponieważ na tym etapie trudno będzie tego uniknąć. W związku 

z tym, podwyższenie wynagrodzeń za inkaso, a także innych opłat, może wpłynąć niekorzystnie na 

odbiór społeczny. Burmistrz zaznaczył, że jeśli mieszkańcy dowiedzą się, że wynagrodzenia dla 

niektórych osób są podnoszone jednocześnie z podatkami, mogą być z tego powodu niezadowoleni.

Odniósł się również do wypowiedzi radnego Maruszewskiego, zauważając, że w rzeczywistości 

większość  sołtysów  nie  zbiera  już  opłat  osobiście.  Kilku  z  nich  wciąż  odwiedza  domy 

mieszkańców,  aby  pobrać  podatki  bezpośrednio,  ale  w  około  90%  przypadków  mieszkańcy 

dokonują  opłat  przelewem  elektronicznym,  a  środki  trafiają  bezpośrednio  na  konta.

Przewodniczący  Rady  Tomasz  Klimek zasugerował,  aby  temat  ten  został  omówiony  na 
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posiedzeniach komisji przed kolejną sesją, szczególnie budżetową. Zaznaczył, że Burmistrz mógłby 

uwzględnić  te  kwestie  przy  przygotowywaniu  budżetu.  Przewodniczący  podkreślił,  że  sprawa 

obejmuje  wiele  istotnych  aspektów,  dlatego  nie  powinna  być  odkładana  ani  pominięta. 

Zaproponował,  aby powrócić do dyskusji,  kiedy komisje będą miały możliwość szczegółowego 

rozpatrzenia tego tematu.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę nr XII/81/2024

(w załączeniu do protokołu).

   Ad. 5 

Pan Tomasz Klimek – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Staszowie  podziękowała za udział 

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 14:10 do godz: 14:40.    

              

      Protokolant:         Przewodniczący    

      Marlena  Janowska                          Rady Miejskiej w Staszowie     
              ( - )  Tomasz Klimek          
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